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Till: skarpnack@stockholm.se
Cc:
Bcc:
Ärende: Medborgarförslag
Skickat: 2024-11-05 12:28:28
Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej,
jag har förstått att man ska bygga någon slags pergola i Skarpnäck som
kommer att ge delvis skugga.

Med ökade effekter av varmare klimat tycker jag detta borde finnas på fler
platser.
Behovet/önskan om att sitta i solen på sommaren torde minska mycket
framöver.

I Bagarmossen skulle vändplanen på Lagavägen vara en bra plats
alternativt permanenta de bänkar som sattes på ena sidan vid träden i
somras.

En annan plats skulle kunna vara vid det som i folkmun kalla Övre
Lagaplan, alltså ytan utanför tunnelbanan (eller varför inte både och?)

Att kunna sitta utomhus, träffa andra, njuta av folklivet eller bara ta en paus
är viktigt för folkhälsan, både den fysiska och psykiska.
Bänkarna i Bagarmossens centrum utgör en samlingsplats för alla åldrar
och jag har noterat att många äldre samlas varje dag när vädret tillåter för
en pratstund med andra och tror det är en viktigt social funktion.

En dricksvattenfontän vore såklart väldigt trevligt att få även i Bagis!

Med vänlig hälsning
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Detta e-postmeddelande kommer från en extern avsändare. Klicka inte på länkar och
öppna inte bilagor om du inte känner igen avsändaren och vet att innehållet är
säkert.

Hej!

Jag tycker stadsdelen bättre kunde lyfta den unika skärgårdsskogen i Skarpnäck.
Jag har förstått att där finns många ovanliga arter men också att det är en skog med
en spännande historia. Stämmer det t ex att kungen en gång i tiden använde den
som betesmark? Skogen används mycket av förskoleklasser i området och skulle
det inte vara en god idé att placera ut skyltar som beskriver dess historia och de
arter som bor där?

Vänliga hälsningar,




